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Referat 02 fra møde i arbejdsgruppen for Sociale forhold, Sundhed og Omsorg, afholdt 

tirsdag den 17.9. 2019, kl.16:00 – 17:00 i vores lokaler i Beboerhuset. 

Deltagere: Britta K. L., Elsa L., Ginni M., Hildur og Sven Erik. 

Afbud: Poul B. og Elin J. 

Dagsorden: 

1. Brev til Frank Jensen 
2. Løbehjul på Christianshavn.  
3. Meddelelser 
4. Eventuelt 

 

Først tillykke til Plejehjem Nu gruppen med Havnens pris, som er vel fortjent.  

Ad. 1. Jf. referat fra sidste CLU-møde, så var der sket nogle misforståelser vedr. Ruths 
ændringsforslag. Ruth har sendt brev til sekretariatet om rettelse af referat og rettelse af brev til 
overborgmesteren.  

Ruths ændringsforslag bliver indskrevet i nyt brev der er blevet sendt til overborgmesteren.  

Sven Erik lovede at sende kopi af CLU´s referat og kopi af Ruths ændringsforslag. 

Herudover blev det pointeret at foretræde o.s.v. haster og kommer der ikke svar fra Frank Jensen 
snarest må Lolaudvalget presse på.  

Der er kommet meddelelse om at Finanstilsynet, har fået udsættelse i 2 år med deres udflytning fra 
Århusgade, med tilsagn om at de stadigvæk bliver i København. 

Der er stadigvæk usikkerhed om hvad miljøstyrelsens bygning skal benyttes til. Sven Erik blev 
anmodet om at spørge på FU om hvordan man finder ud af hvad planerne er for bygningen.  

Sven Erik melder tilbage.  

Ad. 2. Sven Erik har skrevet udkast til brev vedr. el-løbehjul. Der var ikke de store indvendinger til 
udkast af brevet, til gengæld kæmpe frustrationer for hvordan brugere af el-løbehjul stor set 
tilsidesætter samtlige færdselsregler.  

Udkast til brev renskrives og sendes til CLU.  

Ad. 3. intet 

Ad. 4. Der var stor kritik af de trafikale forhold i Prinsessegade. Der er lange køer af biler, når der 
er forestillinger i operaen. Der bliver kørt for stærkt, Taxaer holder på cykelstier og der er op til 
flere gange optræk til uheld.  Sven Erik lovede at bringe dette videre til Trafik- og Miljøgruppen. 

Mødet sluttede kl. 16:30 

For referat: Sven Erik 
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